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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 6–2023   

2023-08-17  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Mikaela Cholewo, ledamot 

 Mari-Helen Dahl, ledamot 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Lena Unger, suppleant 

   

Meddelat frånvaro: Madelene Härén, ledamot 

 Margaretha Carlsson, kassör  

  

  

  

   

§ 56 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Lotta Johansson, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna. 

 

§ 57     Val av justerare 

Ingrid Persson, valdes att jämte ordföranden, justera dagens protokoll. 

 

§ 58 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 59 Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 60 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Ingen post att ta itu med, endast fakturor och bankavier. ”Att-göra-listan” gicks igenom och 

uppdaterades och några saker skall tas itu med så snart det är möjligt.  
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§ 61 Ekonomi  

Ekonomin fortfarande stabil. Kassör Margaretha Carlsson skall komplettera med Ingrid 

Persson på internet banken så att hon kan se inbetalningar för anmälda till Rally-

lydnadstävlingar. Kassörens högsta önskan är att alla som anmäler sig till prov och 

tävlingar i SBK Tävling även skall betala där, via Stripe. Det skulle bli oerhört mycket 

enklare för henne.  

Arvsfonden, Bygdemedel, vattenbidrag Indalsälven, om någon kunde kolla upp det vore det 

toppen. Vi kanske kunde få några kronor i bidrag.  

 

§ 62 Rapporter  

Avel & Hälsa: 

MH/MT/BPH har fortsatt fullbokade tillfällen och stor efterfrågan. De sista tillfällena är 

bokade i november. Eftersom det är sådant tryck behövs fler figuranter, tacksamma för de 

4 som utbildade sig i våras och som har varit ute och figgat på flera tillfällen.   

Prov & Tävling: 

Inga Bruks och Lydnadstävlingar under sommarmånaderna men den 3/9 har vi nästa 

Lydnadstävling för alla klasser, ett samarrangemang med Njurunda BHK som har ”samma 

tävling” den 4/9. En gemensam inbjudan har tagits fram. På den tävlingen har vi 

Klubbmästerskap samt att det även är Distriktsmästerskap.  

I juli hade vi en Rallylydnadstävling för Fortsättning- och Mästarklass som blev ett fint 

arrangemang. Till helgen, den 20/8 arrangerats nästa tävling för Nybörjare och Avancerad 

klass. Klubbmästerskap kommer arrangeras den 17/9. 3 medlemmar är anmälda till en 

skrivarutbildning-Rallylydnad. Mikaela funderar om henne auktorisation som 

tävlingssekreterare för Rally fortfarande är aktuell? Ingrid kolla upp det.  

Inget övrigt att rapportera.  

HUS:  

Sommaruppehållet är över och höstens kurser har börjat planeras och kommer läggas ut 

för anmälan inom kort. Har pratat om att hyra Klass Arena under vintern och ha kurser där. 

I så fall lägga till hyreskostnaden på kursavgiften.  

Samhällsnytta: 

Inget att informera om förutom att TJH sektorn har skickat ut ett nyhetsbrev som är 

publicerat på FB sidan. 

Organisation: 

Har haft möte och planerat in en ”Städ- & Röjdag” den 9 september då det kommer bjudas 

på hamburgare till alla som hjälper till. Inlägg/inbjudan på FB. Hängränna skall inhandlas 

så att den hinner sättas upp innan vintern kommer, den nyuppsatta brädan måste först 

målas vilket kan göras den 9/9, färg finns.  

Då vi inte fått återkoppling från företaget som gjorde avloppet åt oss om att hjälpa till att 

lyfta stugan ber vi Johan kontakta dem och höra om vi kommer få en offert eller inte. De 

två andra företagen som kontaktats har inte heller återkopplat.  

Verkar svårt att få någon att ta på sig jobbet, är det något vi skulle kunna fixa själva? 
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§ 63 Gräsklippare, placering 

Vi har nu tre fungerande gräsklippare efter att Jonas sett över båda åkgräsklipparna och 

bytt några reservdelar men det är krångligt att komma åt dem då de är mer än väl inlåsta. 

När andan faller på kan man inte bara ta fram den lilla klipparen och klippa gräset.  

Mötet beslutade att i alla fall den minsta gräsklipparen skall förvaras i ”mitten boden” så 

att alla som vill kan ta fram den och klippa runt klubbstugan och förrådet.  

 

§ 64 Övriga frågor & ärenden 

Anita har fått fråga om vi inte kan lägga ut en veckokalender på FB, vad som händer och 

sker på klubben kommande vecka. Ingrid tog på sig att kolla det och även vara ansvarig för 

att det publiceras varje vecka på FB.  

Rallyträning till vintern i Klass Arena, är det okey även i år? Beslutades att Ingrid som är 

ansvarig för Rallylydnaden planerar och styr upp det utifrån deras behov.  

Ramp in till förråden? Är det något som kan byggas? Så att det blir lättare att få in och ut 

material från förrådet. Frågan tas med stug-gänget.  

För information kommer det vara en Loppis, Hund-tivoli, Frågeslinga och Foderleverantör 

på dagen innan medlemsmötet till helgen. Ingrid, Lena, Ulle och Heléne kommer närvara 

under dagen och även på medlemsmötet. Efter mötet blir det surströmming.   

Snart kommer snön, hur löser vi snöskottningen i år?  

 

§ 65 Nästkommande möte 

Först medlemsmöte på lördag den 20/8 därefter är nästa styrelsemöte inbokat till den 

12/9. 

 

§ 67 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________       _________________________________________           

Lotta Johansson, ordförande Ingrid Persson 


